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Betreft:	Internet	buitengebied	Zevenaar,	buurt	Hoevestraat	

Geachte	leden	van	het	college	en	de	gemeenteraad,	

Precies	twee	jaar	geleden	stuurde	ik	een	brief	namens	de	buurt	Hoevestraat	in	buurtschap	Ooy	
waarin	we	de	gemeente	vroegen	om	actie	te	ondernemen	waar	het	gaat	om	aanleg	van	‘snel	
internet’	in	het	buitengebied	van	Zevenaar	in	casu	onze	buurt.	Hoewel	we	grenzen	aan	de	jonge	
Zevenaarse	wijk	Methen	vallen	wij	officieel	onder	het	buitengebied	en	zijn	we	verstoken	van	snel	
internet.	Deze	brief	stuurde	ik	destijds	namens	families	aan	de	Hoevestraat,	Groessenseweg	en	
Methen.	
Er	is	in	twee	jaar	tijd	echter	niks	gebeurt.	Ik	ben	benieuwd	of	de	gemeente	al	verder	is	op	het	gebied	
van	snel	internet	en	ik	ben	benieuwd	of	de	gemeenteraad	daar	een	gedachte	over	heeft?		

‘Europa’	vindt	snel	internet	voor	iedere	Europeaan	een	basisbehoefte.	De	Rijksoverheid	gaf	vorige	
week	in	een	officieel	bericht	aan	dat	iedere	inwoner	recht	heeft	op	snel	internet	en	de	Provincie	
Gelderland	heeft	zich	hier	in	soortgelijke	bewoordingen	ook	over	uitgesproken.	Maar	ondertussen	
gebeurt	er	in	onze	buurt	helemaal	niets.		

Ik	ben	de	afgelopen	jaren	twee	keer	uitgenodigd	door	de	gemeente.	Twee	keer	dacht	ik	dat	er	
nieuws	te	melden	was,	maar	twee	keer	werd	mij	verteld	dat	er	voorlopig	niks	zou	gebeuren.	In	de	
Achterhoek	zie	ik	snel	internet	wel	‘snel’	worden	uitgerold.	

Nog	even	de	situatie	schetsend	in	onze	buurt.	Wij	hebben	stuk	voor	stuk	geen	toegang	tot	een	snelle	
breedbandverbinding,	terwijl	de	maatschappij	hier	anno	2018	wel	op	is	ingericht.	In	onze	buurt	ligt	
alleen	een	langzame	KPN-aansluiting.	De	kabelleverancier	is	onze	deur	namelijk	ook	voorbij	gegaan.	
In	onze	buurt	wonen	particulieren,	gezinnen	met	opgroeiende	kinderen,	ouderen	en	bedrijven.	In	
onze	ogen	zou	snel	internet	een	nutsvoorziening	moeten	worden	net	als	gas,	water	en	licht.	Snel	
internet	is	al	lang	geen	luxe	meer.	

Concrete	vraag	aan	u	als	college	en	raad:	wanneer	worden	de	snelle	verbindingen	in	het	
buitengebied	van	Zevenaar	aangelegd?			

Met	vriendelijke	groet,	

Sjoerd	Geurts		


